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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 7. 3. 2023 

 
 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 
 
Datum: 7. 3. 2023 
začátek 18:04  
konec    19:55  
   
Omluven: R. Rusňák   
 
Starosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
2) Rozpočtové opatření č. 1/2023 

 
 

Schválení programu 
P. Kotík-vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k dnešnímu programu.    
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání dle předloženého návrhu.       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 01/01/2023 
 

Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
Návrh ověřovatelů zápisu: P. Novák a J. Kaňa 
Návrhová komise: předseda R. Kaszper a členové R. Herůfek a Š. Čepera 
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu Pavla Nováka a Josefa Kaňu, jako návrhovou 
komisi volí předsedu Romana Kaszpera a členy Radima Herůfka a Štěpána Čeperu 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 02/01/2023 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl předseda kontrolního výboru Roman Kaszper.   
Minulé zasedání zastupitelstva proběhlo dne 15. 12. 2022 a bylo schváleno rozpočtové opatření 
č. 5/2022, byl schválen rozpočet obce na rok 2023 a střednědobý výhled rozpočtu na rok 2024-
2025. Zastupitelstvo nesouhlasilo s návrhem územního plánu, a ten byl odeslán s pokyny na 
odbor územního rozvoje do Hustopečí. Zastupitelstvo schválilo vyhlášení výběrového řízení na 
dodavatele herních prvků na dětské hřiště a na zpracování dokumentace pro společné územní a 
stavební povolení ve věci realizace Bytového domu, které proběhne během tohoto týdne na 
portálu zadavatele. Zastupitelstvo také schválilo stejnou výši odměn zastupitelů jako doposud. 
 
Pozdní příchod 18:14 L. Křivka 
 
Rozpočtové opatření č. 1/2023 
V. Janda-předseda finančního výboru všem přítomným podrobně vysvětlil rozpočtové opatření 
              dle zveřejněné tabulky.  
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Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0  

UZ 03/01/2023 
 
 
Dotace spolkům 
P. Kotík – přiblížil přednesenou tabulku finančního výboru, zastupitelstvo schvaluje dotace vyšší 

než 50.000Kč, dotace nižší bude schvalovat rada obce.  O nejvyšší částku 570.000Kč 
si žádá TJ Sokol Kobylí. 

R. Kovář – předseda TJ Sokol Kobylí představenou prezentací vysvětlil navýšení částky  
J. Možný – vznesl dotaz, jaká je procentuální část přespolních sportovců 
J. Kaňa – nejvíce sportovců je z Kobylí, ale tréninky i zápasy probíhají i v Bořeticích a na Vrbici. 
P. Kotík - každá obec si udržuje své obecní hřiště, aby bylo připravené na hru          
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
570.000Kč TJ Sokol Kobylí a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o 
poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětné dotace. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 04/01/2023 
 
P. Kotík – dalším žadatelem je Orel jednota Kobylí, který požaduje dotaci 66.000Kč  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 66.000Kč 
Jednotě Orel Kobylí a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětné dotace 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 05/01/2023 
 
P. Kotík – dalším žadatelem je Klub přátel historie, který podal žádost na částku 75.000Kč 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 75.000Kč 
Klubu přátel historie a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětné dotace 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 06/01/2023 
 
 
Převody nemovitostí 
P. Kotík-předložil ke schválení prodej pozemku p.č. 4741/26, který bezprostředně sousedí 

s pozemkem paní …….. Na pozemku má postavenou i budovu. Záměr byl schválen 
22. 11. 2022 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p.č. 4741/26 o výměře 35m2 v k.ú. Kobylí 
na Moravě a obci Kobylí za cenu 100,- Kč/m2   

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 07/01/2023 
 
P. Kotík-předložil ke schválení záměr prodeje pozemku p. č. 10184 nad sklepem, který užívá pan 

………………. 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku p. č.  10184 v k.ú. Kobylí na Moravě 
a obci Kobylí    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 08/01/2023 
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Investiční akce pro rok 2023 
Technické křídlo MŠ-rekonstrukce bude probíhat do 30. 6. 2023  

-budova bude zateplená, bude nová střecha, nové zateplení spojovacího 
krčku, pravidelně probíhají kontrolní dny na staveništi 

Komunikace Osvobození-byla podána žádost o stavební povolení, z důvodu dopravní 
obslužnosti a možné žádosti o dotace bude rekonstrukce rozdělena 
na několik celků 

Zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci na akci „Kobylí - rekonstrukce 
místní komunikace v ulici Osvobození“ z podprogramu 117D8210 - Podpora obnovy a 
rozvoje venkova, dotační titul 117D8210A - podpora obnovy místních komunikací z 
Ministerstva pro místní rozvoj      
Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 09/01/2023 
 
Polní cesty-projektová dokumentace je zaevidována na Státním pozemkové úřadě, který vypíše 
                     VŘ a bude investorem 
Dětské hřiště-letos nebude vypsána dotace na dětská hřiště, jsou shromažďovány nabídky od 
                       různých firem, během letošního roku dojde k rekonstrukci 
Bytový dům-VŘ-Zpracování PD pro stavební povolení a sloučené řízení-vyhlášení do 10. 3. 2023 
Optická síť-bylo vydáno stavební povolení 
Pozemky pro výstavbu RD k Vrbici-územní plán byl odeslán k přepracování a v mezičase může   

                                              probíhat příprava dle projektové dokumentace 
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášení výběrového řízení na zpracování projektové 
dokumentace pro společné územní a stavební povolení ve věci realizace inženýrských sítí 
a komunikací pro výstavbu rodinných domů v lokalitě U Vrbice dle zpracovaného návrhu 
společnosti KEEODESIGN s.r.o    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 14 14 0 0 

UZ 10/01/2023 
 
Různé: 
P. Kotík-mezi další věci, které se v současné době řeší, je i komunální energetika. Jsou obecní 
              budovy, které mají větší spotřebu energií. Zástupce MAS Hustopečsko přednesl 
              rozsáhlou prezentaci a nabídl poradenství v tomto oboru. 
             - od roku 2024 bude platit nová vyhláška o bezpečnosti sítí, proběhl vnitřní audit počítačů  
R. Kaszper-předseda kontrolního výboru přednesl výsledky z kontroly školy, školky a obecního 
      úřadu. Byly kontrolovány finanční hospodaření, stavy účtů, účetní dokumenty, vyúčtování 
      dotací. Kontrolní výbor doporučil zavedení podružných měřičů energií v pronajímaných 
      prostorách, vzhledem k rozúčtovávání faktur. Požadoval dřívější zveřejňování zápisů a 
      usnesení z jednání rady obce. Doporučil, aby v usnesení zastupitelstva obce byly u 
      investičních akcích uvedeny částky, aby byli všichni informováni o přibližné výši vynaložených 
      financí na tyto akce. Jinak nebyli zjištěny žádné chyby a nedostatky ve finančním hospodaření. 
Milena Čejková-pochválila kolektiv autorů knihy Kobylí včera a dnes 
         -v době, kdy sama pracovala na obecním úřadě, tak tam byly 2 pracovnice, nyní jsou 
        pracovnice čtyři a uklízečka. Ráda by věděla jejich náplň práce a myslí si, že minimálně jedna 
        by mohla nahradit vedoucí sběrného dvora, po jejím odchodu do důchodu 
         -reagovala na článek ve Zpravodaji, kdy předseda Zahrádkářského svazu kritizoval 
         Technické služby za neochotu spolupracovat při pořádání jejich akce, ale na druhou stranu, 
         když byly Dětské hodečky, tak rodiče stárků, aniž by byli spolupořadateli, sami připravili i 
         uklidili sólo po akci, takže veškerá spolupráce je o lidech 
         -myslí si, že pořádek v obci je jako pořádek v domácnosti, taky je vidět jen ta práce 

  neudělaná. Pokud tuto práci nevidí vedoucí technických služeb, musí ji vidět starosta. V ulici 
  Polní je před domem č. 270 na obecní předzahrádce vysoká tráva, kterou by měli uklidit 
  technické služby, když tam nikdo nebydlí. 

         -žádá o lepší značení cesty na rozhlednu a opravu parkoviště u rozhledny  
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R. Kaszper-navrhl, aby byly obnoveny i cedule naučné stezky po Kobylí 
J. Možný-navrhl, zda by nebylo možné zřídit na obci poradnu pro osoby starší a dotčené vzniklou 
               situací s problémy s energiemi a zvýšenými náklady na živobytí 
P. Kotík-v rámci možností se všichni na obecním úřadě snažíme poradit nebo doporučíme 
              potřebné kontakty a adresy. V novém zpravodaji budou také informace o těchto 
              poradenských místech 
………..-dotazoval se, zda je u rekonstrukce školky přítomný technický dozor investora 
P. Kotík-účastní se kontrolních dnů a u této akce je i autorizovaný technický dozor investora 
J. Možný-připomínal zveřejňování zápisů ze zastupitelstva a z rady a navrhuje hlasovat, aby bylo 

zveřejněno na webových stránkách do týdne 
R. Herůfek-zápis ze zastupitelstva se vyvěšuje dle zákona do 10ti dnů, zveřejňování zápisů z rady 

je dobrovolné 
P. Kotík-do 30ti dnů od konání rady bude na webu vyvěšen Zápis a usnesení z rady obce Kobylí         
………..-vznesl dotaz, zda je nějaká vymahatelnost v porušování vyhlášky při parkování na 
              chodníku                 
J. Možný-jediná věc je podání podnětu, poslání fotografie nebo zavolání hlídky policie ČR, která 

je povinna vzniklou situaci řešit  
              -navrhuje vyčistit záchytné poldry ve Studýnkách, aby nevznikl problém při větším dešti 
P. Kotík-vyčištění záchytných poldrů je již naplánováno 
             -vznesl dotaz, zda má ještě někdo nějaké připomínky a ukončil jednání zastupitelstva 
  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
                          
 

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Pavel Novák ........................................... 

 

 Josef Kaňa ............................................ 

 

Starosta: 
 

Pavel Kotík ............................................ 

 


